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Vážení občané, 

ještě před týdnem mě nenapadlo, že bych v tomto časně dubnovém čísle našeho zpravodaje napsal: Začala nám grilovací 

sezóna. V neděli 7. dubna padnul devadesát let starý rekord prvního tropického dne roku, tedy den, kdy byla překonána 

tropická třicítka. Naposledy se tak stalo 17. 4. 1934. Je to pěkné, ale pořád je to jen statistika. Zeměkoule tu je několik miliard 

let. A například v Klementinu systematicky měříme něco málo přes dvě století. 

Co však statistika není a co se nás přímo týká, jsou témata článků. Přesněji řečeno dotýkat se nás bude uvedení nebo 

neuvedení popisovaných opatření do praxe. 

A proč oslím můstkem propojuji grilování a časopis? 

U všech témat a článků platí: Jsme připraveni „nechat se grilovat“ vašimi dotazy. Můžete volat, psát. Nejlepší je ale osobní 

návštěva na úřadě (ideálně po telefonické dohodě, mimo úřední hodiny). 

Pěkné jaro-léto a klidné čtení! 
Jaromír Jech 

UDÁLOSTI V MĚSÍCÍCH LEDEN AŽ BŘEZEN 2024 

INFORMACE ZE ZASTUPITELSTVA
Nestihli jste se osobně zúčastnit zasedání Zastupitelstva 

obce? Nevadí. Máme pro Vás stručný přehled toho, co se 

probíralo na posledních zasedáních zastupitelstva. 

V prvním čtvrtletí letošního roku proběhla dvě zasedání - v 

lednu a březnu 

14. zasedání ZO - 25.1.2024 

Toto zasedání nebylo "hlasovací", ale i tak se na něm pro-

brala zajímavá témata. Starosta informoval přítomné o dění 

ve školce - dosavadní paní ředitelka podala výpověd ke konci 

února. Do vedení MŠ tak bude prozatím jmenována zastu-

pující ředitelka. Uvažuje se o sloučení mateřské a základní 

školy Všestary. Detašované pracoviště by se mohlo oddělit 

od ZŠ Mnichovice a přejít pod přímou správu obce. Probíhají 

jednání s příslušnými úřady a připravují se podklady pro pří-

padné sloučení.  

V obchodě na návsi si již prostory připravují noví nájemci, 

kteří avizovali otevření obchodu zhruba v polovině února. 

Starosta vyzdvihl práci nejen firmy, která zajišťovala pro obec 

zimní údržbu komunikací, ale také přímo zaměstnanců obce, 

kteří se během zimy starali o chodníky, zastávky a další 

obecní komunikace. Zmínila se i témata, která jsou pro ob-

čany důležitá - zpracování územního plánu pokračuje, výbě-

rové řízení na opravy komunikací se blíží ke konci a rýsuje se 

už i první náčrt urbanistické studie obce.  

Dle bodů v programu pak starosta informoval o novinkách 

z dobrovolných svazků obcí Region Jih (posilovací větev pro 

Tehov, nové zákaznické centrum) a Ladův kraj (projekt stezky 

Říčany-Louňovice, Den s Ladovým krajem na Klokočné).  

15. zasedání ZO  - 21.3.2024 

Ani během tohoto zasedání se nehlasovalo, ale proběhla 

diskuse o důležitých tématech - škola, územní plán, rekon-

strukce silnic. Tyto body přilákaly do zasedací místnosti ne-

bývalé množství občanů a tak o příspěvky do diskuse, pod-

něty a připomínky nebyla nouze.  

Ve školce funguje od 1.3. zastupující ředitelka - provoz běží 

hladce, personál byl doplněn. A teď ke škole. Ze strany ob-

čanů bylo k tématu opravdu mnoho dotazů a připomínek. 

Bohužel majitelka objektu na poslední chvíli zrušila ze zdra-

votních důvodů schůzku, o jejímž výsledku hlavně chtěl pan 

starosta informovat. I tak ale odpovídali zastupitelé na 

mnoho dotazů - Bude všestarská škola? Co když sloučení se 

školkou nedopadne? Má obec záložní plány? Co když se ne-

prodlouží nájemní smlouva v současném objektu? Zajistí 

obec personál? Mohou pak děti pokračovat dál v ZŠ Mnicho-

vice? atd. A jak to tedy bude?  

Pan starosta nastínil dvě možné varianty, jak to bude od 

září. Pokud se sloučení MŠ a ZŠ Všestary nepodaří adminis-

trativně zprocesovat, bylo by vše jako nyní. Ale sám věří v to, 

že se proces stihne a Všestary budou mít od září vlastní 

školu. Zatím tedy v pronajatých prostorách. O prodloužení 

pronájmu se bude aktivně snažit na dalších schůzkách s ma-

jitelkou areálu. Pro všestarskou školu má také přislíbenou 

podporu ZŠ Mnichovice, což bude hlavně v začátku velká po-

moc. Personál by měl zůstat stávající, případně se doplní ně-

které pozice. Výběrové řízení na ředitele/ředitelku školy 

bude moci proběhnout až po zapsání nového subjektu do 

rejstříku škol. Samozřejmě se stále plánuje stavba zcela nové 
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budovy základní školy v obci, ale zatím se čeká na urbanis-

tickou studii a nejsou momentálně ani dotační programy na 

tyto stavby.  

Informací k územnímu plánu bylo pomálu - zpracovatel ÚP 

zrušil schůzu, kde měl informovat o aktuálním stavu a pří-

padném termínu veřejného projednání. 

A nakonec dobré zprávy - blíží se zahájení rekonstrukce 

krajských komunikací. Firma byla vybrána, čeká se na rozpis 

etap prací, ladí se se stavbou chodníků, kterou financuje 

obec s dotační podporou. Celkovou rekonstrukcí by se měly 

vyřešit i problémy s vodou vyvěrající na komunikace na ně-

kterých místech v obci. 
Lenka Kolofíková  

DAŇ Z NEMOVITOSTI
V září roku 2023 schválilo zastupitelstvo obce navýšení ko-

eficientu daně z nemovitosti na čtyřnásobek, tj. z koefi-

cientu 1 na koeficient 4, což je koeficient běžný v okolních 

obcích (Strančice, Světice). Toto navýšení se týká pouze sta-

veb, netýká se zahrad, zemědělské půdy. 

Následně na podzim roku 2023 zvýšila vláda obecní koefi-

cienty daně z nemovitosti (staveb) přibližně na trojnásobek. 

O tento trojnásobek zároveň snížila příjmy obcí v rámci tzv. 

rozpočtového určení daní, jinak a zjednodušeně řečeno, sice 

se obcím příjem z daně z nemovitosti navýšil, ale o toto 

„státní“ navýšení dostanou méně jinde, zejména z výběru 

DPH a z daně příjmů fyzických a právnických osob. 

Zároveň je nutné uvést, že stát zvedl nepatrně i koeficient 

u daně ze zemědělské půdy. Na toto neměly obce žádný vliv. 

Jak konkrétně se výše uvedené změny dotýkají nás?  

Pokud se u nemovitosti, tj. rodinného domu, oproti roku 

2023 nic nezměnilo (například nedošlo ke zvětšení zasta-

věné plochy), pak se daň z nemovitosti zvýšila přibližně o 

sedminásobek oproti předchozím rokům. 

Příklad: Za rodinný dům o zastavěné ploše 152 m2 zaplatil 

občan v roce 2023 na dani z nemovitosti 448 Kč. Nově za-

platí 3.018 Kč. 

Tady musím zmínit, že pokud by platba přesáhla částku 

5.000 Kč, je možné uhradit daň ve dvou splátkách. Více in-

formací naleznete na webu finanční správy https://www.fi-

nancnisprava.cz/cs/dane/dane/dan-z-nemovitych-veci, pří-

padně je možné se poradit se svým správcem daně na fi-

nančním úřadě v Říčanech. 

A proč vůbec jsme po dlouhém zvažování daň z nemovi-

tosti zvedli? 

Zlepšujeme kvalitu života v obci a chceme v tom pokračo-

vat. A i když smysluplně využíváme dotací, vždy musíme ne-

malou část rozpočtu hradit ze svého. O již realizovaných pro-

jektech se teď rozepisovat nebudu, zmíním ty nejbližší a nej-

větší /viz také i další příspěvky/: Výstavba nových chodníků 

včetně dotažení chodníku do Strančic, opravy místních ko-

munikací, zpracování koncepce veřejných budov a zejména 

pak následná realizace. 
Jaromír Jech

ZÁKLADNÍ ŠKOLA VŠESTARY
Současný stav:

Základní školní docházku máme zajištěnu dohodou o spo-

lečném školském obvodu s městem Mnichovice z roku 2014, 

součástí obvodu jsou ještě obce Struhařov, Mirošovice a 

Hrusice. V rámci této dohody přispíváme městu Mnichovice 

na zlepšování kvality výuky, (rekonstrukce budovy prvního 

stupně na náměstí, nástavba na hlavní budově, výstavba tě-

locvičny, výstavba školní jídelny). 

Součástí dohody je i dlouhodobý cíl, jímž je existence 

minimálně prvního stupně ve všech zúčastněných 

obcích. Naposledy takto vznikla, resp. byla ob-

novena škola ve Struhařově. S druhým stup-

něm ZŠ se i nadále počítá v Mnichovicích. 

Dodám, že veškeré kroky jsou podloženy de-

mografickými studiemi a sledováním demo-

grafického vývoje v naší lokalitě. 

Na obci dlouhodobě pracujeme na předpo-

kládané výstavbě budovy pro první stupeň ZŠ. 

V rámci architektonického řešení obecních budov vybíráme 

lokalitu a typ budovy, jejíž reálný rozpočet je přibližně pade-

sát milionů korun. 

Na jaře roku 2023 se naskytla jedinečná možnost prona-

jmout si budovu v areálu bývalého dětského centra ve 

Strančicích, od roku 2023 vše v majetku paní Marie Sigley. 

Této možnosti jsme využili a od 4. září 2023 zde funguje de-

tašované pracoviště ZŠ T. G. Masaryka Mnichovice. Nájemní 

smlouvu máme zatím do 30. 6. 2025 s příslibem prodloužení 

do 30. 6. 2026. A s majitelkou jednáme o dalším prodlou-

žení. 

Fyzicky se v areálu nachází tři třídy (první třída a dvě třídy 

přípravné), školní družina a výdejna jídla s jídelnou. Do školy 

sem chodí jak děti za Všestar (21), tak děti z Mnicho-

vic (14) a Strančic (4). K tomu je potřeba do-

dat, že na stavební úpravy objektu, které fi-

nancovala obec Všestary, přispěly jak město 

Mnichovice, tak obec Strančice. Obec Vše-

stary také hradí čistě ze svých prostředků ná-

jemné a drobné provozní výdaje (ca. 800.000 

ročně), za ZŠ Mnichovice jdou výdaje na ener-

gie. Protože Všestary nejsou zřizovatelem, nej-

sou výdaje na ZŠ součástí rozpočtového určení daní, 

tj. peněz od státu. Jinak řečeno, na provoz školy nedostá-

váme od státu nic, na rozdíl od provozu mateřské školy, je-

jímž zřizovatelem jsme. Na provoz MŠ dostává obec od státu 

https://www.financnisprava.cz/cs/dane/dane/dan-z-nemovitych-veci
https://www.financnisprava.cz/cs/dane/dane/dan-z-nemovitych-veci
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příspěvek přibližně jeden milion korun ročně, tyto peníze 

obratem posíláme formou příspěvku právě MŠ. 

Budoucí stav: 

Po dohodě s vedením ZŠ Mnichovice a městem Mnicho-

vice bude obec Všestary žádat o zřízení ZŠ, a to formou roz-

šíření MŠ Všestary, tzn. pokud vše proběhne dle plánu, bu-

dou Všestary zřizovatelem jednoho subjektu, ZŠ a MŠ Vše-

stary. MŠ sídlí ve vlastní budově, ZŠ vlastní budovu v sou-

časné době nemá. ZŠ bude pokračovat ve stejném areálu, 

kde je nyní detašované pracoviště ZŠ Mnichovice, tj.  v pro-

najatém areálu bývalého dětského centra. To obci poskytuje 

čas na dokončení příprav výstavby vlastní budovy pro ZŠ. 

O zřízení ZŠ budeme žádat už nyní, abychom školu mohli 

provozovat od 1. 9. 2024. Díky tomu budeme od státu do-

stávat v rámci rozpočtového určení daní příspěvek na pro-

voz, viz výdaje výše. Mzdy plně hradí stát. Ještě doplním, že 

od školního roku 2024/25 bude v budově první a druhá třída 

a jedna třída přípravná. 

Zopakuji, že vše probíhá v těsné koordinaci se ZŠ Mnicho-

vice, máme zajištěn provoz (škola, družina, jídelna). Oproti 

současnému stavu se nic nezmění. 

Samozřejmě se může stát, že ministerstvo školství naší žá-

dosti nevyhoví, pak by vše probíhalo jako doposud, pod hla-

vičkou ZŠ Mnichovice. 

Co je důležité zmínit, forma provozování školy nemá vliv na 
stále běžící proces hledání vhodných prostor, resp. přípravy 
výstavby budovy pro umístění prvního stupně. Tady jsou ve 
hře stále dvě varianty, tj. prodloužení nájemní smlouvy 
s paní Sigley a případné rozšíření o dvě učebny, nebo vý-
stavba nové budovy, viz info výše. Vše se bude odvíjet od 
jednání s paní Sigley. A o všem budeme průběžně informo-
vat.  Jaromír Jech 

OPRAVA POVRCHU V LUČNÍ
Po Velikonocích jsme opravili ulici Luční. Nejdříve 

firma strhla vyvýšený travnatý drn uprostřed cesty, ná-
sledně byla navezena a pořádně zhutněna nová vrstva dr-
ceného kameniva. V průběhu dubna opravíme v celé ves-
nici vč. Údolí raků díry po zimě. Ty nejhlubší budou vy-
spraveny asfaltem, menší díry a praskliny asfaltovou 
emulzí s drceným kamenivem, tzv. turbem. Během léta 
chceme důkladněji opravit ulici Vilovou a část ulice Slu-
neční. 

Prosba: Žádáme občany, aby svépomocí, tj. zasypává-
ním různými materiály, nevyspravovali výtluky. Velmi to 
stěžuje, někdy i znemožňuje řádnou opravu. 

Jaromír Jech 

 

KÁCENÍ, ANEB „NEJDŘÍV ŘEŠ, AŽ PAK ŘEŽ“ 
Vím, že naprostá většina občanů postupuje 

při kácení, jak má. Za to jim děkujeme. Tímto 
příspěvkem bych ale rád upozornil na nešvar, 
se kterým se sem tam setkáváme. 

Nebudu tady teď podrobně rozebírat proble-
matiku povolování kácení zeleně. Stručně: Kdo 
chce pokácet neovocný strom, který má ve 
výšce 1,3 metru nad zemí obvod větší než 80 
cm (což není moc, „šířka“ tj. průměr kmene je 
jen ca. 25 cm), nebo kdo chce odstranit souvislý 
porost křovin, který má více než 40 m2, musí 
požádat o povolení a práce provést v době ve-
getačního klidu, od 1. 10. do 31. 3. 

Důležité je, že žadatel musí být majitelem. A 
též platí, že strom, vegetace obecně, je součástí 
pozemku. 

Proč se o tom rozepisuji? V březnu došlo k neoprávně-
nému pokácení (a k prořezu) stromů, které rostly na našem, 
obecním pozemku. V jednom případě to byly habry, které 
drží svah, ve druhém případě to byla minimálně osmdesát 
let stará třešeň. Ti, kdo zásah zcela svévolně provedli, se nás, 
jako majitele, vůbec nezeptali. Takový postup nelze nijak 
obhájit. Padaly argumenty, že strom by nebezpečný, nebo 

že stínil a že se zas až moc tak nestalo. Stalo. Hodně. Toto je 
barbarství. 

Připomenu, že máme smluvně zajištěnu odbornou údržbu 
stromů, jejíž součástí je i dlouhodobý plán péče. Každý rok 
provádíme revizi plánu, evidujeme rizikové stromy. Priori-
tou je bezpečnost. Neznamená to, že by se nemohlo něco 
stát, ale riziko je eliminováno na minimum. A pokud už 
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dojde ke kalamitní situaci, jak tomu bylo například v prosinci 
před Vánoci, kdy napadlo hodně mokrého a těžkého sněhu, 
funguje v obci jednotka sboru dobrovolných hasičů, která 
v řádu minut případné havárie likviduje. 

Prosím, pokud si nejste jisti, čí strom nebo keř vám roste 
před plotem, nebo nevíte, zda je nutné ke kácení nebo 

vyklučení nějaké povolení, něčí souhlas, nebojte se zavolat 
nebo napsat na úřad. Rádi vám poradíme. A pokud se jedná 
o obecní vegetaci, pokusíme se najít vhodné řešení. 

U stromů, které nevyrostou ze dne na den, platí: Dvakrát 
měř, jednou řež 

Jaromír Jech

PLÁNOVANÉ AKCE A AKCE TĚSNĚ PŘED ZAHÁJENÍM 

REKONSTRUKCE KRAJSKÝCH KOMUNIKACÍ A VÝSTAVBA 
CHODNÍKŮ

Článkem navazuji na informace, které jsem psal v minulých 

číslech. 

V lednu a únoru proběhlo výběrové řízení na zhotovitele 

rekonstrukce krajských komunikací Říčanská – Mnichovická 

a Strančická, jehož se zúčastnilo pět firem. Zvítězila firma M-

Silnice s cenou 30.006.790 Kč s DPH. Rekonstrukce komuni-

kací bude stát 25.977.554 Kč, toto hradí Krajská správa a 

údržba silnic /KSÚS/. Výstavba a oprava chodníků bude stát 

4.029.236 Kč, toto platí obec Všestary, resp. 85 % ceny bude 

hrazeno z dotace od Ministerstva pro místní rozvoj, zbylých 

15 % pak jde přímo z rozpočtu obce. 

Zopakuji, že nově postavíme chodník na Mnichovické, na 

konec obce. Na Strančické pak bude dostavěna chybějící část 

chodníku směrem na nádraží. 

K harmonogramu stavby. V první etapě bude probíhat re-

konstrukce Říčanské a Mnichovické. Předpokládané zahájení 

stavebních prací a s tím související silniční uzavírka je pon-

dělí 29. 4. Práce na tomto úseku jsou plánovány přibližně do 

začátku července. Po státních svátcích mají začít práce na 

Strančické. Ukončení prací je plánováno na konec září. 

Přesné informace včetně stanovení dopravně inženýrských 

opatření /DIO, tj. objízdné trasy, změny v autobusové do-

pravě/ zveřejníme na webu obce a mobilním rozhlasem, 

jakmile bude toto stanoveno, resp. jakmile nabyde právní 

moci. Prosím, sledujte pečlivě námi zasílané informace, ty 

budou průběžně aktualizovány dle postupu stavebních 

prací. 

V rámci DIO důkladně diskutujeme o možných objízdných 

trasách, o fungování autobusové dopravy. Cílem je co nej-

menší dopad na každodenní život v obci. Je jisté, že 

v určitých etapách nebude obec průjezdná, resp. bude prů-

jezdná pouze část a dojde i k omezení autobusové dopravy. 

Právě z tohoto důvodu, tj. aby byla co nejméně postižena 

doprava dětí do školy, jsou práce na Strančické směřovány 

na dobu letních prázdnin. 

V neposlední řadě musím zmínit i další opravu krajské ko-

munikace mimo naši obec, ale s významným vlivem na ty, 

kteří do Prahy dojíždí autem, na rekonstrukci komunikace 

II/107 a kruhových objezdů na nájezdu na dálnici D 1 ve 

Všechromech (viz již zaslané informace mobilním rozhla-

sem). Text je převzatý z webu obce Strančice: 

I. etapa 03. 04. 2024 – 29. 05. 2024 - ze Strančic se na dál-

nici přes Všechromy nedostaneme, do Strančic se z D1 do-

staneme jen ze směru na Prahu, z Prahy ne. 

II. etapa 30. 05. 2024 – 24. 07. 2024 – ze Strančic se na 

dálnici přes Všechromy stále nedostaneme, do Strančic se z 

D1 dostaneme jen při jízdě z Prahy, ze směru od Brna ne. 

III. etapa 25. 07. 2024 – 08. 08. 2024 – opravy kruhového 

objezdu u Kašovic. 

IV.etapa 09. 08. 2024 – 25. 08. 2024 – opravy kruhového 

objezdu u Kašovic. 

Závěrem bych chtěl poděkovat všem občanům za trpěli-

vost. Tu jsme potřebovali ve velkém množství v předchozích 

letech, kdy jsme jezdili po rozbitých krajských komunikacích. 

Nyní ještě chvíli vydržme, přežijme stavbu. Odměnou nám 

budou opravené krajské komunikace a bezpečnější pohyb 

po obci pro pěší. 
Jaromír Jech

VÝZVA 
Obracíme se na Vás s informací, že v obci Všestary proběhne kompletní oprava povrchu krajských 

komunikací ulic Říčanská, Mnichovická a Strančická.  Zahájení prací bude 29. 4. 2024.  

Vzhledem k tomu, že v celém úseku těchto ulic bude položen nový asfaltový povrch a v následují-

cích pěti letech nebude povoleno do těchto povrchů zasahovat, upozorňujeme všechny majitele 

nemovitostí přilehlých k těmto komunikacím, kteří nemají napojenou nemovitost na vodovod 

nebo kanalizaci a uvažují o tom, aby kontaktovali místostarostu obce pro projednání realizace to-

hoto napojení v rámci prováděných prací na opravě komunikace před položením finálního po-

vrchu. 

Ing. arch. Miroslav Hofman tel. 602120674, email: mistostarosta@obec-vsestary.cz 

mailto:mistostarosta@obec-vsestary.cz
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SPOLKY V OBCI  

HASIČI SDH A JSDH  
Po náročném vánočním období s přívalem sněhu a s tím spojených výjezdů hasičů ke kácení, 
čerpání, ale i záchraně životů jsme v lednu uspořádali valnou hromadu s velkou účastí místních i 
přespolních. V následujících měsících se těšíme na spolupráci při pořádání akcí v obci. 

Po náročném vánočním období s 
přívalem sněhu a s tím spojených vý-
jezdů hasičů ke kácení, čerpání, ale i 

záchraně životů jsme v lednu uspořádali valnou hromadu s 
velkou účastí místních i přespolních. V následujících měsí-
cích se těšíme na spolupráci při pořádání akcí v obci. 

Přeji vám krásný aprílový čas. I když nám už jaro klepe na 
dveře, dovolím si ještě vrátit se v tomto článku k zimním mě-
sícům. V době, kdy se ve většině domácností dokončují po-
slední přípravy na nejkrásnější svátky v roce, měli všestarští 
hasiči nejvíc napilno. Během krátké doby napadlo velké 
množství mokrého sněhu a kalamita byla na světě. Sníh za-
těžkal větve stromů, které se lámaly a blokovaly jednu silnici 
za druhou. Naším úkolem bylo komunikace uvést opět do 
průjezdného a bezpečného stavu. Na Štědrý den přišla ob-
leva a my jsme zajásali,  že konečně můžeme trávit svátky se 

svými rodinami. Tání sněhu však bylo extrémně rychlé, a tak 
jsme nakonec převážnou část dne čerpali vodu z přetékající 
kanalizace ve Všestarech, která ohrožovala některé obytné 
domy zatopením odpadní vodou.  Na druhý svátek vánoční 
jsme vyrazili na pomoc kolegům na Klokočnou, kteří se také 
potýkali s velkým množstvím popadaných stromů. To nej-
horší nás však teprve čekalo. Hned další den jsme byli 

povoláni na pomoc s oživením pacienta. Tento zásah měl 
bohužel smutný konec.  

Máme za sebou již i první výjezd letošního roku, a to čer-
pání vody ze sklepa prodejny ve Všestarech, kde bylo cca 
40cm vody z důvodu havárie vodovodu při rekonstrukci.  

Začátek roku jsme uvítali společně s kolegy a přáteli val-
nou hromadou, během které jsme hodnotili naši činnost v 
roce 2023. Velice nás potěšila účast mnoha hostů z okolních 
sborů a také zástupců naší obce v čele s panem starostou.  

Jak jsme již zmiňovali v 
předchozím vydání Života 
Všestar, pracujeme na zhoto-
vení seznamu čerpacích sta-
novišť na našem hasebním 
obvodu, abychom v brzké 
době mohli být předurčeni 
pro zřizování těchto stano-
višť při požárech větších roz-
sahů. K tomu se však váže 
také obstarání potřebné vý-
bavy v podobě čerpadel, sa-
vic, hadic a mnoho dalšího, 
což se snažíme řešit různými 
dotacemi. V tuto chvíli máme 
zažádáno u Agrofertu, ČEZu a u Středočeského kraje o vyba-
vení a výstroj v celkové hodnotě 305.000,-. Držte nám palce! 

Protože vylepšování naší akceschopnosti není nikdy dost, 
přihlásili jsme se opět na stáž k našim profesionálním kole-
gům do Říčan. Rádi bychom také touto cestou oslovili 
všechny, kteří mají zájem připojit se k naší činnosti. Dveře 
hasičárny jsou vám vždy otevřeny. V případě zájmu nás kon-
taktujte na tel. čísle 775 963 105.  

Vzhledem k blížícím se teplým měsícům a čarodějnicím 
připomínáme, že je zakázáno plošné vypalování trávy.  

Závěrem vám tedy přejeme krásný vstup do sluncem zali-

tých měsíců a těšíme se, že se s vámi potkáme na pálení ča-

rodějnic, nebo třeba na dětském dni.  

Milan Šafránek, hasiči Všestary 
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MLADÍ HASIČI
Umíte uvázat uzle? 

Naši mladí hasiči je UMÍ. I letos se zúčastnili soutěže s ná-
zvem „ŠKVORECKÉ LANO“, kde poměřili s ostatními družstvy 
své dovednosti v úvazech základních uzlů – lodní, tesařský, 
plochá spojka, zkracovačka a úvaz na proudnici. Děti zaslou-
ženě vybojovaly v konkurenci 16. mladších družstev 6. 
místo. Letos prvně získávali zkušenosti v uzlování i dva naši 
hasiči v kategorii starších. 

Vedle hasičských dovednostní se děti opětovně zúčastnily 
soutěže Požární ochrana očima dětí, kde jsme do Okresního 
kola zaslaly tři nejzdařilejší výkresy.  

Venku už „vykukuje jaro“ a děti by rády trénovaly na hřišti. 
Zejména se už těší na chvíli, kdy společně vyzkoušíme naši 

„nově opravenou“ motorovou stříkačku PS12. Držte nám 
tedy „palce“, aby to bylo co nejdříve. 

 
A co patří do celoroční činnosti? 

V průběhu celé sezóny plníme jednotlivé okruhy celoroční 
činnosti. V lednu jsme navštívili Národní muzeum. Opě-
tovně jsme se zapojili do soutěže „Požární ochrana očima 
dětí“ a do okresního kola poslali tři výtvarná díla. Rádi se za-
pojíme do připravované akce UKLIĎME ČESKO. 

Anna Komeiserová 

SK VŠESTARY 
Fotbalový oddíl 

Jarní sezona začíná a mužstvo dospělých 

by chtělo navázat na zlepšující se výsledky z 

podzimní sezony, proto ani v zimní pře-

stávce nezaháleli a poctivě trénovali. Tréno-

vali nejen v tělocvičně, ale i plnili společnou výzvu, a to 

týdně uběhnout minimálně 7 km po okolí. V neděli 

24.3.2024 začíná první zápas jarní sezony, hraje se na hřišti 

ve Strančicích proti Sokolu Hrusice B, týden nato na domá-

cím hřišti s SK Křenice (viz rozpis zápasů). Tak přijďte fandit 

a přesvědčit se, zda zimní tréninky nesou ovoce.  
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Sportovní kroužek 
V zimním období probíhal sportovní kroužek za nepřízni-

vého počasí v prostorách sálu v Tehově. Děti se seznámily s 
florbalem, starší děti si zahrály korfbal, vyzkoušely si i basket 
a jiné sporty. Pomocí her zlepšují koordinaci, naučily se ne-
bát se chytit míč i házet na terč. Ve druhém pololetí jsme 
vypsali nábor do sportovního kroužku a přivítali nové děti. V 
současné době navštěvuje kroužek 20 malých sportovců ve 
věku 4-10 let.  

Plány na rok 2024  
Nejprve musím poděkovat zastupitelům obce za schválení 

finančního příspěvku na rok 2024, díky kterému můžeme dál 
zvelebovat hřiště, jeho okolí a nakupovat sportovní po-
můcky pro děti i dospělé. Největší investicí letos bude od-
koupení zapůjčeného sekacího traktůrku a vertikutace, od-
plevelení a dosetí trávníku na hřišti, a také bychom chtěli 
opravit střídačky. Plánujeme vstoupit do jednání s obcí a ve 
společné spolupráci vybudovat dětské hřiště v prostoru u 
lípy. 

Program akcí na hřišti 
I letos budeme organizovat a spolupracovat při organizaci 

akcí ve Všestarech, jako například pálení čarodějnic, stavění 
máje, dětský den nebo 
pivní slavnosti v červnu. 

Příměstský tábor 
V termínu 19. – 

23.8.2024 budeme pořá-
dat sportovní příměstský 
tábor. Na děti bude čekat 
týden plný sportu, tradič-
ních i netradičních her 
venku, spousta zábavy a 
zážitků. Pro více info a re-
gistraci pište na 
skvsestary@email.cz    

Martin Vycpálek, SK Všestary 
 

ŠKOLA, MATEŘSKÁ ŠKOLKA, KNIHOVNA, SENIOŘI A ARCHIV 

MŠ SLUNEČNICE
Zprávičky z mateřské školičky 

V naší mateřské škole se v poslední době odehrálo několik 
zajímavých událostí, které obohatily každodenní dění a při-
nesly mnoho radosti jak dětem tak i pedagogům.  

Na začátku ledna jsme přivítali Slávka Bouru s jeho inter-
aktivním programem Logohrátky. Originální aktivita plná 
her a zábavy zaměřená nejen na motoriku mluvidel byla 
skvělým zážitkem pro všechny účastníky.  

Další zajímavou událostí byla ná-
vštěva pražského hudebního diva-
dla pro děti A Šmytec!, které před-
vedlo krásnou pohádku „Jeden 
(ne)obyčejný den Páti a Máti“. Pří-
běh nejen děti bavil, ale také je po-
učil o důležitosti správného 
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chování doma, ve školce a na veřejnosti.  
Masopust jsme pak oslavili karnevalovým veselím, které 

přineslo mnoho zábavy a radosti. Děti si vyzkoušely masky a 
kostýmy a zapojily se do různých her a soutěží. 

Pilně také trénovaly básničky a písničky na vystoupení pro 
Klub seniorů. Pro děti je to příležitost, která nejen rozvíjí je-
jich schopnost vystupovat před publikem, ale také posiluje 
jejich sebevědomí a sociální dovednosti při kontaktu s do-
spělými. 

Vzhledem k tomu, že březen je měsícem knih, nemohli 
jsme vynechat návštěvu naší místní knihovny. Během této 
návštěvy se děti seznámily s novými příběhy a 

dobrodružstvími, které je inspirovaly k dalšímu čtení s ro-
diči. Tímto způsobem také podporujeme jejich zájem o lite-
raturu a rozvíjíme kreativitu a fantazii. 

V druhé polovině měsíce března nás ještě čeká výlet do 
Prahy do Divadla U Hasičů, kterého se zúčastní všechny naše 
děti. Doufáme, že tento výlet přinese dětem nové kulturní 
zážitky a zároveň posílí jejich smysl pro dobrodružství a ob-
jevování nových věcí. 

Pilně také trénujeme básničky a písničky na Jarní sousedo-
vání a těšíme se na společnou oslavu příchodu jara.  

Za tým paní učitelek, Jana Kůrková

ZÁKLADNÍ ŠKOLA VŠESTARY   
V Základní škole Všestary to žije. Hned začátkem nového 

roku se všechny tři třídy vydaly na tříkrálový průvod naší 
obcí. Poslední zastávkou byl náš úřad, kde si žáci od pana 
starosty Jecha a paní Suchánkové vykoledovali sladkou od-
měnu. Další událostí byl Všestarský masopust. Ten naši ško-
láci zahájili krásně secvičeným vystoupením, na jehož konci 
si s dětmi zatančili i rodiče. O dobrou atmosféru bylo tedy 
postaráno. Veřejné vystoupení na akci k MDŽ přenechali 
školáci dětem z Mateřské školy Slunečnice. Pro každou ná-
vštěvnici této události ale vyrobili krásné přáníčko. 

Všechny děti dělají velké pokroky, učí se novým doved-
nostem, pracují s nadšením. Paní učitelky dětem dopřávají 
nejrůznější zážitky a učení prožitkem. Za zmínku stojí 
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návštěva jednoho tatínka, který společně s dětmi vyrobil 
krásná krmítka pro veverky. Děti tak přímo z oken svých tříd 
mohou pozorovat, jak si veverky díky jejich výrobku dávají 
pěkně do nosu. Dalším zpestřením byl preventivní program 
Etické dílny, který probíhá i mnichovické škole. Díky němu 
děti formou hry rozvíjely své prosociální chování, empatii, 
fair play a povídaly si o přátelství. V odpolední družině si děti 
užily také Bublinovou show.  

V rámci měsíce knihy navštívily děti naši knihovnu, kde pro 
ně byl připravený vzdělávací program. Knihovnice paní Ko-
lofíková nejprve žáky seznámila s tím, jak to v knihovně 
chodí, jaké knihy si zde můžeme půjčit a také, jak se máme 
ke knihám chovat a proč bychom měli hodně číst. Malé bu-
doucí čtenáře přišel pozdravit i pan starosta. Pak se už naši 
školáčci zaposlouchali do příběhu o zvířátkách a přátelství. 
Za ukázkovou spolupráci dostali všichni čtenářský průkaz, 
omalovánky a sladkou odměnu.  

Škola Všestary je v současné době detašovaným pracoviš-
těm ZŠ T.G.M. Mnichovice, a tak se samozřejmě zapojuje i 
do dění v Mnichovicích. V březnu se dva zástupci z každé 
naší třídy zúčastnili školního kola Recitační soutěže v mni-
chovické škole. Všechny děti byly za své přednesy odmě-
něny a Matyáš Hanovský z přípravné třídy se dokonce ve své 
kategorii umístil na krásném 3. místě.  

V březnu ve škole proběhla akce Kavárna – informativní 
schůzka pro rodiče budoucích prvňáčků. Účast byla opravdu 
veliká. Rodiče se dozvěděli potřebné informace nejen k zá-
pisu do 1. třídy, ale například i to, jak dětem usnadnit pře-
chod ze školky do světa velkých školáků. Motivační poho-
vory do 1. třídy proběhnou ve Škole Všestary v sobotu 13. 
dubna a paní učitelky se na milá setkání už nyní moc těší. 

 Za tým paní učitelek Mgr. Andrea Wieulzoeuf 

KNIHOVNA 

Březen - měsíc knihy  

Ani u nás v knihovně jsme na tento 

svátek milovníků knih nezapomněli. 

A oslavili jsme jej s dětmi... 
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V březnu knihovna přivítala hned dvě hromadné návštěvy. Nejprve si přišly o 
knihách popovídat  

děti z MŠ Všestary rozdělené do dvou skupin podle svých tříd. Zatímco s Be-
ruškami jsme si přečetli pohádku o slavné české gorile Moje a jejím narozeni-
novém dortu, Motýlkové si poslechli poučnou pohádku z knihy Záchranářské 
pohádky od Zuzany Pospíšilové.  

Další milou návštěvou byly děti z přípravných tříd Základní školy ve Všesta-
rech, pro které jsem vybrala opět jednu gorilí pohádku. 

Všechny zúčastněné děti si jako vždy z knihovny odnášely kromě poučení, 
omalovánky a malé sladkosti svůj první "Čtenářský průkaz předškoláka". Už se 
těším, až je děti využijí a přijdou se opět do naší malé ale krásné Obecní kni-
hovny ve Všestarech podívat.   

Za knihovnu, Lenka Kolofíková 

SENIOŘI  

Za kulturou do Prahy, za zábavou do Všestar 

Leden začal spíše odpo-
činkem po hektickém, ale 
krásném období plném 
kulturních a společenských 
událostí kolem Vánoc. Za 
to první plánovaná akce 
byla opravdu výjimečná. 
Navštívili jsme výstavu Petr 
Brandl: Příběh bohéma ve 

Valdštejnské jízdárně na Pražském hradě. Zasvěcený prů-
vodce David Beitl nás svým výkladem zavedl do období ba-
roka a pomocí obrazů nás provedl životem jednoho z nejvý-
znamnějších umělců té 
doby.  

Únor jsme strávili při 
čtvrtečních přátelských 
posezeních v knihovně 
obecního úřadu. Při 
šálku kávy nebo čaje a s 
nějakou tou sladkostí k 
tomu jsme probrali co se 
kde děje a popřemýšleli 
nad dalšími akcemi, 
které pro sebe, ale i pro každého všestaráka, který by se 
chtěl účastnit uspořádáme. Jedna z nejbližších byla oslava 
MDŽ. 

V sobotu 9. března jsme se odpoledne sešli na hřišti na 
naší oslavu MDŽ. Děti z mateřské školky Slunečnice pro nás 
připravily vystoupení a žáci ze základní školy Všestary zase 
vyrobili krásná přáníčka. Všichni jsme si vystoupení užili i 
když bylo větrno, ale sluníčko se nás snažilo trochu zahřát 
jeho ještě nesmělými jarními paprsky. Přáníčko a kytičku si 
odnesly všechny ženy, které dorazily, ať už to byly babičky či 
maminky vystupujících dětí.  

V prostoru kabin SK Všestary nám pak zahrál k poslechu a 
zazpívání pan Šindelář na harmoniku a o obsluhu se skvěle 
postarali Jaruška Mošovská a Martin Vycpálek.   Tato akce 
se konala už potřetí a byla opět vydařená. 

V nejbližších dnech nás čeká další kulturní návštěva Prahy. 
Tentokrát to bude Výstava starých mistrů ve Schwarzenber-
ském paláci. 

Jarmila Suchánková
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 ARCHIV 

POMNÍK PADLÝCH V 1. SVĚTOVÉ VÁLCE – ČÁST III. 
Pomník padlých na všestarské návsi čítá sedmnáct jmen. Tentokrát vám přiblížíme bratry Antonína a Františka Šubrtovi. 

Jejich otcem byl krejčí Václav Šubrt z čp. 36 ve Všestarech a matkou Josefa, narozená v Konojedech, dcera Václava Malého, 
dělníka ve Všestarech čp. 5. Vzali se v roce 1892 – Václavovi bylo v té době 27 a Josefě 22 let. Rok po svatbě se jim narodil 
chlapeček – bohužel mrtvý. Jak se asi zaradovali, když se jim o tři roky později narodil další syn…

ANTONÍN ŠUBRT (*1896) 

Narodil se 15. srpna 1896 ve Všestarech čp. 45. Bylo mu 
pouhých 19 let, když narukoval k pěšímu císařskému a krá-
lovskému zeměbraneckému pluku č. 6 a zanedlouho padl na 
italském bojišti - 1. prosince 1915 během čtvrté bitvy na 
řece Soče. Rakušané i tentokrát v ledovém větru odrazili 
italské pokusy o průlom fronty. Bezvýsledné boje stály ital-
skou stranu 7 000 mrtvých, 34 000 zraněných a 7 500 ne-
zvěstných. Ztráty rakouské strany činily 4 000 mrtvých, 17 

000 raněných a 25 900 nezvěstných. Antonín byl spolu 
s ostatními padlými pohřben v Doberdo, planině na jižním 

úseku sočské fronty, na rozsáhlém vojen-
ském pohřebišti s největším množ-

stvím pochovaných obětí české 
národnosti – odpočívá 700 kilo-

metrů od domova spolu s více 
než 3000 mobilizovanými čes-
kými vojáky. 

 

FRANTIŠEK ŠUBRT (*1898) 

František byl o dva roky mladší 
než jeho bratr, narodil se 

14. července 1898. Ani on nedostal možnost se oženit a mít 
rodinu. Padl ve 20 letech na italském bojišti v roce 1918 a je 
pohřben v provincii Belluno (regionu Benátsko) na Ra-
kousko-uherském vojenském hřbitově ve Feltre, 180 kilo-
metrů od svého bratra. Odpočívají zde tisíce mladých vo-
jáků, kteří zemřeli na masivu Grappa v jedněch z nejkrvavěj-
ších bitev celého konfliktu. 

Josefě a Václavovi jako útěcha zůstal aspoň syn Karel, 
který se narodil až v roce 1902 a do 1. sv. války vzhledem 
k nízkému věku naštěstí ještě narukovat nemohl… 

V příštích číslech Informací se budeme dále věnovat 
mužům, jejichž jména čteme na pomníku. 

Pokud víte o pomníku něco více, budeme rádi, když nám 
napíšete na email vsestary@centrum.cz  nebo zavoláte na 
číslo 723 698 996. 

V textech věnovaných padlým v 1. sv. válce ve Všestarech 
čerpáme kromě kronik a matrik také z nedávno vydané 
knihy Jana Bočka První světová válka ve Strančicích a okolí. 

Marie Dobiášová 

Odkazy: 

Antonín Šubrt – záznam o narození 

Antonín Šubrt – seznam ztrát 27. 1. 1916 

František Šubrt – záznam o narození  

 

AKCE V OBCI 

DESKOVKY
Odpoledne s deskovkami 

V neděli 28. ledna 2024 se ve všestarské knihovně 

již podruhé sešli milovníci deskových her. U tří stolů 

se průběžně rozehrávaly partie různých her -  detek-

tivní hry Krycí jména, hra zaměřená na trpělivost Ze-

mětřesení na ledovci, u kluků oblíbená hra Bang!, po-

střehová hra Duch a v neposlední řadě napínavá hra na 

stavitele Jenga. Nakonec jsme se všichni i 

letos sešli u hry Dixit, protože v takovém 

počtu hráčů ta hra opravdu stojí za to. 

Děkuji všem, kteří si přišli zahrát. Bylo to 

moc hezky strávené nedělní odpoledne. 

Uvidíme se zase za rok! 

Andrea Polcarová

hřbitov Doberdo Pevnost ossariou Grappa 

mailto:vsestary@centrum.cz
https://ebadatelna.soapraha.cz/d/11416/105
https://digitalnistudovna.army.cz/view/uuid:c299cac0-16fd-11df-8795-0013d398622b?page=uuid:d01358b0-16fd-11df-b1e5-0013d398622b&fulltext=V%C5%A1estary
https://ebadatelna.soapraha.cz/d/11416/109


 

12 

MASOPUST 

V sobotu 10.2.2024 se konal tradiční Všestarský maso-
pust. Letošní masopustní průvod začal na návsi, kam se 
v dopoledních hodinách začali scházet občané v maskách, 
ale i bez masek. Masek bylo opravdu požehnaně, od tradič-
ních jako například nevěsta, laufr, bába s nůší nebo smrtka, 
tak jsme mohli potkat i pana Spejbla, pastelky nebo nád-
herný traktor. 

Čekání na symbolické odemčení vesnice nám zpříjemnili 
žáci ze Všestarské základní školy. Paní učitelky s dětmi na-
cvičily písničky a masopustní polku. Představení bylo 
opravdu krásné a odměnou jim byl bouřlivý potlesk. 

Starosta obce předal všestarský klíč a masopustní průvod 
masek mohl vyrazit po plánované trase. Letos průvod pro-
cházel po Mnichovické, dále po panelce na cyklostezku, po-
kračoval Sluneční, Jaroslava Baťchy, Pampeliškovou, V Ha-
tích a po Říčanské směrem ke hřišti. Moc děkujeme obča-
nům zmíněných ulic, že pro průvod připravili malé pohoš-
tění. 

Na hřišti ve vytápěném stanu a v klubovně SK Všestary 
byly pro všechny nachystané masopustní pochoutky. Gulá-
šek, jelítka, tlačenky a jitrničky nám zajistil pan Miloš Kuba, 
jablečné a makové záviny napekli v cukrárně U Moučků.  
Hrála živá hudba, zpívalo se, tančilo se a pro děti bylo při-
pravené loutkové divadélko.  

Poděkování patří všem, kteří se podíleli na organizaci a 
hlavně všem kteří se zúčastnili, jmenovitě: Jarce Mošovské 
a všem dobrovolníkům (za organizaci a zajištění pohoštění 
na hřišti), Miloši Kubovi a Cukrárně u Moučků (za přípravu 
pochoutek), obci Všestary (za finanční příspěvek na stan), 
paním učitelkám a dětem ze základní školy (za nádherné vy-
stoupení), SDH Všestary (za bezpečnost na silnicích),  všem 
účastníkům masopustu (bez nich by to zkrátka nešlo) a foto-
grafce Zuzce Zajacové (za dokumentaci celého masopustu). 

Tak příští rok v maskách zase naviděnou. 
Martin Vycpálek 
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 PODĚKOVÁNÍ A POCHVALY 

Ve Středočeském kraji, nedaleko Prahy ve Všestarech tu s námi žije mladý muž jménem Daniel 
Kysela, můj starší bratr, který překonává překážky svého života s neuvěřitelnou odvahou a nadše-
ním. Daniel, 24letý jedinec s Downovým syndromem, je zářivou hvězdou ve světě sportu, konkrétně 
v plavání. Svou vášní, radostí a talentem nejenže oslnil své okolí, ale i širší veřejnost. Reprezentuje 
pražský klub ROaD a svými výkony pravidelně dokazuje, že překážky jsou pouze příležitostmi k do-

sažení úspěchu. 
Každoročně se Daniel zúčastňuje prestižních mezinárodních letních her "Emil Open" v Brně, odkud si 

posledních pár let pravidelně přiváží zlatou medaili za disciplínu znak.  
V Kutné Hoře, v únoru 2024, si připsal další, zatím jeho poslední úspěch, kde získal stříbrnou medaili za disciplínu prsa.  
Jeho odhodlanost a vášeň k plavání přinesly nejen osobní úspěchy, ale i ocenění. Dne 20. října 2023 byl Daniel Kysela hrdě 

oceněn hejtmankou Středočeského kraje za svou vynikající reprezentaci svého klubu i České republiky a inspirativní příklad 
pro další generace.  

Michaela Kyselová, sestra

Pochvala za zimní údržbu obce  
Děkujeme tímto panu Hůrkovi a pracovníkům údržby obce za kvalitní provádění zimní údržby místních komunikací a chod-

níků! 
Jaromír Jech

A ještě jedno poděkování, to poslední… 

Těžko se mně píšou tyto řádky. Jak mnozí z vás víte, opustila 
nás na sklonku roku 2023 paní Alena Šafránková. O Aleně by-
chom mohli napsat knížku, dovolím si na tomto místě krátkou 
a osobní vzpomínku. Nekladu si za cíl podrobně a kompletně 
zmapovat Alenin život. Spousta z vás ji znala lépe a déle než já, 
byť jsme se poznali už v září roku 1995, kdy jsem jako učitel 
nastoupil na rodinnou školu do Říčan, kde Alena pracovala 
jako hospodářka a účetní. (A v roce 2010 stála i za mým vstu-
pem do komunální politiky.) Alena byla aktivní člověk, měla 
ráda lidi, ráda organizovala, účastnila se společenského života, 
obětovala se pro ostatní. V letech 1998 – 2002 byla místosta-
rostkou obce. Zároveň byla dlouhá léta členkou a později před-
sedkyní komise pro občanské záležitosti. Chodila přát obča-
nům k životním jubileím, organizovala oblíbené zájezdy, při-
pravovala vítání občánků a mnoho dalšího. Byla velmi aktivní 
až do posledních chvil… 

Aleno, děkujeme za všechno! 
Jaromír Jech 
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Provětrejte své půdy a garáže a poznejte zároveň své 

sousedy na prvním Všestarském garážovém prodeji!  

Zahradní náčiní, nadbytečný nábytek, elektronika, 

nikdy nevyužitý rotoped nebo oblečení po dětech.  

Nic vám nepřebývá? Nabídnout můžete klidně třeba 

domácí koláč nebo plody ze zahrádky. 

Rezervujte si v kalendáři 12. května a přidejte se k 

vystavujícím nebo se zajděte podívat podle mapky na 

nabídku ostatních. 

Organizuje Iva Svobodová, tel: 602663036,  

email: iva.krizova88@gmail.com 

 

  

 

Občerstvení 
„U papoušků“ 

Sluneční 79 

Otevírací doba: 
ČT-PÁ: 16 - 21h 
SO-NE: 11 -21h 

Rybáři Všestary pořádají 

DĚTSKÉ RYBÁŘSKÉ ZÁVODY  
„Chyť a pusť“ 

pro děti do 15 let 

sraz v 7:00 25. 5. 2024  

u rybníka v Menčicích 
zúčastnit se můžou všechny děti i „nerybáři“ 

nutnost vlastního vybavení. 

Děti do 10 let a „nerybáři“ s dospělým doprovodem 

Těšíme se na vás! 

mailto:iva.krizova88@gmail.com
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Údržba a úklid hřbitova 

Vážení nájemci hrobových míst, 

upozorňujeme vás na porušování hřbitovního řádu tím, že ukládáte použité nádoby, nářadí a jiné předměty na ze-
lené pásy a místa kolem hrobových míst. Ukládání těchto předmětů, stejně jako instalování úložných boxů za ná-
hrobky není dle hřbitovního řádu dovoleno.  

Všechny tyto předměty ztěžují nebo znemožňují údržbu zeleně v okolí hrobů. 
Prosíme tedy nájemce hrobových míst, aby tyto předměty odstranili. Pokud se tak nestane, budou odstraněny pracov-

níky při údržbě hřbitova. 
obec Všestary 

PLÁNOVANÉ AKCE DUBEN - ČERVEN  
30. 4. Čarodějnice Hřiště SK Všestary 

12. 5. Garážový prodej Všestary 

25. 5.  Rybářské závody pro děti – Chyť a pusť Rybník v Menčicích 

1. 6. Dětský den Hřiště SK Všestary 

22. 6. Pivní slavnosti Hřiště SK Všestary 

 

SVOZ VELKOOBJEMOVÉHO ODPADU 2024 

18. – 19. 5. sobota a neděle 

Menčice 

Všestary - Jedlovec 

Všestary - za č.p. 12 

14. – 15. 9. sobota a neděle 
Menčice 

Všestary - Jedlovec 

Všestary - za č.p. 12 
 

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 2024 

21.5. úterý 

12:00 - 12:20 Menčice 

12:30 - 12:50 Všestary - Jedlovec 

13:00 - 13:30 Všestary - za č.p. 12 

16.9. pondělí 

12:00 - 12:20 Menčice 

12:30 - 12:50 Všestary - Jedlovec 

13:00 - 13:30 Všestary - za č.p. 12 

Uzavírka pro příspěvky do dalšího vydání Informací občanům bude 10. července 2024.  

Za obec a obecní úřad Jarmila Suchánková a Jaromír Jech  

 

 

 

 

PŘÍJEMNÉ JARNÍ DNY 


